
Zápisnica zo zasadnutia finančnej komisie Obecného zastupiteľstva Obce Vieska nad Žitavou konaného 
dňa 06. 01. 2015 

 

Prítomní: Peter Kollár  -predseda finančnej komisie, Štefan Mladý – starosta obce Vieska nad Žitavou, 

Václav Zelenka - člen finančnej komisie, Radoslav Šabík – člen finančnej komisie, Ján Lévay – člen 

finančnej komisie, Miroslav Mladý – člen finančnej komisie Alžbeta Hudecová – člen finančnej komisie, 

Bc. Alena Frajková – člen finančnej komisie  

PROGRAM: 

1. Prerokovanie hlavných úloh a plánu finančnej komisie na rok 2015 

2. Príprava návrhu rozpočtu na rok 2015 

 

1. Starosta obce predniesol príhovor k finančnej komisii. Predostrel hlavne spoluprácu finančnej 

komisie a obecného úradu a vybudovanie si príslušnej dôvery z oboch strán na spoločnú spoluprácu.  

 

2. Finačná Komisia nebola schopná prerokovať návrh rozpočtu na rok 2015 na zasadnutí, pretože 

plánované stretnutie predsedu Finačnej Komisie a členov nebolo uskutočnené. Na tomto stretnutí 

bolo plánované prerokovať položky vo výdajovej časti rozpočtu. Finačná Komisia nebolo schopná 

vypracovať výdavkovú časť návrhu rozpočtu, pretože jej neboli známe všetky plánované výdavkové 

položky na rok 2015. Predseda finančnej komisie Peter Kollár požiadal starostu obce o nápravu 

a prepracovanie návrhu rozpočtu a priloženie dôvodovej správy. Takisto sa uskutoční stretnutie 

predsedu finančnej komisie Petra Kollára a členov Jána Lévaya, Václava Zelenku a Radoslava Šabíka 

dňa 07. 01. 2015 o 13:00 na obecnom úrade s ekonómkou a starostom obce prerokovať  výdavkovú 

časť plánovaného rozpočtu na rok 2015.  

 

3. Finančná komisia prerokovala zámer obce usporiadať stretnutie Viesok v našej obci v roku 2016. 

Stretnutie Viesok bolo odsúhlasené predošlým Obecný Zastupiteľstvom a podľa Jána Lévaya 

prihláška nie je záväzná.  Člen komisie Václav Zelenka požiadal starostu o predloženie správy 

o príprave tohto stretnutia. Do dnešného dňa neboli vykonané žiadne prípravne práce.  Viacerý 

členovia finančnej komisie vyjadrili obavu na ktoré priestranstvo by sme umiestnili účastníkov 

stretnutia Viesok (cca. 600 účastníkov). Starosta obce Štefan Mladý podotkol, že je možné termín 

stretnutia Viesok presunúť, ale to musí byť oznámene v Marci 2015 pretože v Júni 2015 už starosta 

obdrží usporiadateľský dekrét pre rok 2016. Finančná komisia vytvorí položku v rozpočte na rok 
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2015, ktorá bude určená na prípravu na rok 2016. Zatiaľ nebolo špecifikovaná suma položky. 

Stretnutie Viesok bude ďalej prerokované na Obecnom Zastupiteľstve.  

 

 

4. Finančná komisia obdržala žiadosť od Základná organizácia dôchodcov na Slovensku vo Vieske na 

Žitavou o finančnú dotáciu pre Základnú organizáciu JDS na rok 2015. Starosta obce Štefan Mladý 

podotkol, že JDS využívajú priestory Obecného Úradu na spoločné cvičenie a masáže bez poplatku 

ako spôsob podpory obce pre JDS. Finančná komisia rozhodla zaradiť položku do rozpočtu obce na 

rok 2015 – výška položky nebolo zatiaľ špecifikovaná. Členka komisie Alžbeta Hudecová navrhla, aby 

čerpanie položky bolo na základe faktúry za službu pre JDS.  

 

5. Starostom obce predložený návrh na vytvorenie polovičného úväzku v Materskej škôlke, bol zatiaľ 

pozastavený. Finančná  komisia požiadala starostu o sprostredkovanie zasadnutia rady rodičov za 

účelom zistiť, či je zo strany rodičov záujem aby otváracie hodiny boli predĺžené do 17:00.   

 

6. Starostom obce predložený návrh o kúpu pozemku na vybudovanie zberného dvoru v hodnote     20 

000EUR bol finančnou komisiou zamietnutý s odôvodnením, že obec by v prvom rade mala využiť 

obecný pozemok za obecným úradom, alebo iný pozemok vo vlastníctve obce.  Nakoľko obec 

s takým počtom obyvateľov, neprodukuje toľko odpadu potrebného na separovanie, aby bol 

vybudovaný samostatný zberný dvor.  

 

7. Starostom obce predložený návrh na búracie práce starej Požiarnej zbrojnice bol zamietnutý 

finančnou komisiou z dôvodu, že by bolo lepšie zbrojnicu zrekonštruovať a využiť ako spoločný 

priestor na využitie pre športovcov, JDS ako aj  ostatných občanov obce. Nakoľko v danej lokalite je 

plánovaná výstavba multifunkčného ihriska. OZ vykoná prieskum starej Požiarnej Zbrojnice 

a rozhodne o ďalšom postupe.  

 

8. Starostom obce predložený návrh na vybudovanie spodnej stavby detského ihriska v hodnote         5 

000 EUR bude zahrnutý do rozpočtu. Konečná suma bude odsúhlasená finančnou komisiou pri 

vypracovaní návrhu rozpočtu na rok  2015.  
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9. Finančná komisia na návrh predsedu Petra Kollára podá návrh na vytvorenie novej položky na ktorú 

sa presunú finančné prostriedky z odmien predsedov a členov komisií, ktorí sa dobrovoľne vzdajú 

týchto odmien ako aj poslancov OZ, ktorí sa dobrovoľne vzdajú svojich odmien.  Presná suma bude 

špecifikovaná po odsúhlasení OZ návrhu poslanca Václava Zelenku o Zásadách odmeňovania 

poslancov a členov komisií. Čerpanie položky bude odsúhlasené OZ a musí byť podložené faktúrou.  

 

10. Poslanec a člen komisie Radoslav Šabík predniesol návrh DHZ o dotáciu na rok 2015 v sume 950 EUR. 

Dotácia je hlavne na dobudovanie šatní a priestorov novej Hasičskej Zbrojnice a takisto náklady na 

prevádzku, servis zariadení a strojov. Finančná komisia zahrnie položku do plánovaného rozpočtu na 

rok 2015 a konečná suma bude odsúhlasená finančnou komisiou pri vypracovaní návrhu rozpočtu na 

rok  2015.  

 

11. Na základe návrhu poslanca a člena finančnej komisie Václava Zelenku finančná komisia prerokuje 

položku na protipovodňovú ochranu obce a prípadnú dotáciu.  

 

Zapísal: Peter Kollár predseda finančnej komisie 

 

        Peter Kollár 

Predseda finančnej komisie 


